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Abstract (en)
[origin: EP0810572A2] A method of producing a succession of self-adhesive labels on a length of release material, which method comprises the
steps of:- (a) applying a layer of pressure-sensitive adhesive to a surface of a length of release material; (b) applying a succession of individual
folded sheets to the layer of pressure-sensitive adhesive so as to adhere the folded sheets to the release material, each folded sheet having an
upper panel and a lower panel; (c) applying to the succession of folded sheets on the release material a web of a self-adhesive laminar material
whereby the laminar material is adhered by the self-adhesive surface thereof over the succession of folded sheets; (d) cutting through the laminar
material, the folded sheets and the pressure-sensitive adhesive as far as the release material thereby to form the self-adhesive labels, the cutting
step being carried out whereby the upper panel of the folded sheet with the laminar material adhered thereto can be pulled away from the lower
panel thereby to open the label; and (e) removing from the release material waste portions of the laminar material, of the folded sheets and of the
pressure-sensitive adhesive which surround the self-adhesive labels. The invention also relates to self-adhesive labels. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un procédé de fabrication d'une série d'étiquettes auto-adhésives sur une section de support de séparation consiste (a) à déposer une couche
d'adhésif autocollant sur une surface d'une section de matériau de séparation; (b) à déposer une série de feuilles pliées individuelles sur la couche
d'adhésif autocollant afin de coller les feuilles pliées au matériau de séparation, chaque feuille pliée possédant un panneau supérieur et un panneau
inférieur; (c) à déposer sur la série de feuilles pliées située sur le support de séparation une bande de matériau lamellaire auto-adhésif, le matériau
lamellaire étant collé par sa surface auto-adhésive sur la série de feuilles pliées; (d) à découper le matériau lamellaire, les feuilles pliées et l'adhésif
autocollant jusqu'au support de séparation afin de former les étiquettes auto-adhésives, le découpage étant effectué de sorte que le panneau
supérieur de la feuille pliée portant le matériau lamellaire puisse être détaché du panneau inférieur afin d'ouvrir l'étiquette; et (e) à enlever du
support de séparation les portions inutilisées du matériau lamellaire, des feuilles pliées et de l'adhésif autocollant qui entourent les étiquettes auto-
adhésives. On décrit également des étiquettes auto-adhésives.
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